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RADIO KIELCE

Wicemarszałek województwa świętokrzyskiego Zdzisław Wrzałka spotkał się dziś z
kolejarzami. Rozmawiał z nimi na temat ewentualnych odejść z pracy. W świętokrzyskim
zakładzie pracuje prawie pięciuset kolejarzy, z pracy miałoby odejść około siedemdziesiąt
osób. Na spotkaniu rozmawiano także nowym taborze. Wicemarszałek Wrzałka dodał, że
Urząd Marszałkowski zamierza niebawem kupić kilka wyremontowanych pociągów, a także
sześć nowych szynobusów. Pierwsze zakupy miałby się odbyć już w przyszłym roku,
natomiast szynobusy kupiono by dopiero w 2011 roku.
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